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7 .Čísla účtov sa nezmenia. Po januári 2009 
budú účty vedené v eurách. Čísla účtov, ktoré 

sú teraz vedené v slovenských korunách a po 
januári 2009 budú vedené v eurách, sa nezmenia. 
Váš účet zostane vedený pod rovnakým číslom, len 
finančný obnos na ňom sa prepočíta zo slovenských 
korún na eurá podľa konverzného kurzu. Toto 
pravidlo platí aj pre vkladné knižky a termínované 
účty.  

Prevzaté z internetu Pokračovanie v budúcom čísle.        

H lá s n ik  o b c e  Ba nk a  –  me s ační k vydá va Obec ný  úrad  B anka .   
Redakčná rada:  Ján Benka,  Mgr. Helena Hrdinová,  Mgr. Terézia Janečková,  

Mgr.  Sylvia Molnárová,  Ing.  Michal Rusnák  a  Dušan Slovák.  
Uzávierka príspevkov vždy 20-teho v mesiaci. E-mail: hlasnik.banka@gmail.com. 
V y h r a d z u j e m e  s i  p r á v o  r e d a k č n e j  ú p r a v y  p r í s p e v k o v  !  

F U T B A L 
 

Muži: 
 

Výborné vylosovanie, keď prvé 2 zápasy sme hrali doma, nebolo 
výhodou, v akú sme všetci dúfali. Nesústredenosť, možno i podcenenie 
súpera z Horného Trhovišťa, boli príčinou prehry 1 : 4. Poučení touto 
skúsenosťou, s cieľom vyhrať, družstvo nastúpilo proti  Dolnému 
Lopašovu. Hoci to bol zápas výbornej úrovne, plný bojovnosti 
a nasadenia, v ktorom mali naši hráči prevahu, o prehre 0 : 1 rozhodlo 
jedno zaváhanie v obrane. Nová sezóna nezačala teda pre družstvo 
mužov najlepšie. Tieto nešťastné prehry hráčov našťastie nezlomili, ale 
naopak , posilnili, o čom svedčia výsledky a najmä predvedená hra 
v nasledujúcich zápasoch: Merašice – Banka 4 : 5 , Banka – Dvorníky 
4 : 1, Hlohovec – Banka 2 : 1, Banka – Kočín – Lančár 5 : 1, Pastuchov 
– Banka 0 : 1, Banka – Šterusy 5 : 2.  Piate miesto v tabuľke, strata 4 
bodov na druhé Horné Trhovište a najmä snaha hráčov víťaziť, môžu byť 
zárukou, že cieľ družstva umiestniť sa na jeseň do druhého miesta je 
reálny. 
 

Dorast: 
 

Oproti predchádzajúcemu ročníku naši dorastenci urobili výkonnostný 
skok dopredu, keď sú na 7. mieste v súťaži OSB. Hoci doteraz väčšinu 
svojich zápasov odohrali na ihriskách súperov, ich bilancia 2 výhry, 2 
remízy a 2 prehry je priaznivá. 
 

Žiaci: 
 

Naši žiaci po kvalitnej letnej príprave sa stali prekvapením súťaže OSB, 
keď sú na 3 mieste s rovnakým počtom bodov ako prvé dve družstvá. 
Práve domáca prehra v prvom západe s Veselým veľmi mrzí, veď keby 
jej nebolo, boli by vedúcim družstvom súťaže. 
 

Dievčatá: 
 

Oproti mužským družstvám, ktoré mali horší vstup do súťaže, naše 
dievčatá ho zvládli výborne. V silnej konkurencii sú na 3. mieste so 
stratou 3 bodov na vedúci Slovan Bratislava a Trnavu. Výsledky : Nové 
Zámky – Banka 0 : 2 , Banka – Šaľa 3 : 0 , Trnava – Banka 2 : 1 
Dubnica – Banka 0 : 8. 
 

Prípravka: 
 

Riešiť perspektívne dlhoročný deficit kvalitných hráčov na Banke bol 
hlavným dôvodom, prečo sa OTJ rozhodla založiť futbalovú prípravku. 
Prácou s deťmi, ktoré sú ešte primladé hrať v žiackej kategórii, chceme 
do budúcnosti vybudovať kvalitnú hráčsku základňu tak, aby problémy , 
ktoré trápia súčasný bananský futbal, boli minulosťou. Najmladší hráči 
mali svoju premiéru  v zápasoch s Drahovcami a Piešťanmi. Hoci 
prehrali, svojím výkonom a bojovnosťou boli rovnocennými partnermi 
svojim starším súperom. V dlhodobej súťaži im patrí 3. miesto.   
                                                                                                             P.M. 
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Turistikou ku zdraviu ! 
Pozývame všetkých: deti, mládež, dospelých i dôchodcov na  

 6. ročník turistického pochodu 

„Bananská -  buď fit “ 
v sobotu 4. októbra 2008 

Prezentácia /štart/:  
8.00 - 10.00 pred reštauráciou Papagáj. 

Trasy: 10 km  a 15 km , cyklo-trasa 30 km. 
Štartovné: dospelí 30 Sk, deti 5 Sk. 

Cieľ: na Ahoji s posedením pri ohni, opekačkou a  gulášom. 
Najmladší a najstarší účastník bude odmenený. 

Akcia sa uskutoční za každého počasia. 

 Kolektív učiteliek  MŠ chce touto cestou poďakovať pánovi                  
                REINHARDOVI WINKLEROVI 

z KARLSRUHE. 
     Tento pán už niekoľko rokov trávi letnú  dovolenku v obci 
Banka . Páčia sa mu tunajšie pamiatky, očarila ho okolitá príroda 
a kúpeľné mesto Piešťany. Okrem toho má veľmi rád deti. Už pred 
niekoľkými rokmi daroval MŠ v Banke finančnú čiastku 84 000 Sk 
na úpravu a zveľadenie prostredia. 
   Tento rok opäť urobil deťom veľľkú radosť. Daroval im plyšové 
hračky, ktoré im spríjemňujú každý deň v MŠ . 
   Za tieto sponzorské dary zo  srdca ďakujú deti a kolektív 
zamestnancov  MŠ.  

POĎAKOVANIE 
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Predný rad zľava:  
M. Tábi,  
A. Kohút,  
K. Hašanová,  
T. Lúčna,  
R. Bednárik,  
L. Páleníková,  
D. Janechová,  
F. Vido,  
G. Kováč 
 

Zadný rad zľava:  
H. Imrichovičová,  
A. Jánoška,  
G. Julíny,  
K. Klampárová,  
M. Šmehlík,  
M. Mladý,  
N. Zemková,  
D. Javošová,  
triedna učiteľka Mgr. A. Baďurová  

Naši prváčikovia v školskom roku 2008/2009  

 Čas bilancovania býva spravidla na konci roka, aby sa potom nové 
predsavzatia vytýčili na celý ďalší rok. V našom prípade však nejde 
o kalendárny rok, ale o rok školský. 
   Mnohí naši občania už iste postrehli, že na dome vo dvore materskej 
školy chýba na priečelí plechová tabuľa označujúca, že v nej sídli 
základná umelecká škola. Od septembra t.r. však ZUŠ prestala v našej 
obci existovať. 
    Vrátim sa v spomienkach na obdobie spred dvadsiatich rokov. 
Vtedy ma navštívili, v našej 
obci známi muzikanti, páni 
G. Haring a M. Rusnák. 
Požiadali ma, aby som na 
Banke začal vyučovať deti 
miestnej školy hru na dychové hudobné nástroje. Bola to pre mňa 
ponuka dosť nezvyčajná, no i napriek čiastočnej obave som ponuku 
prijal. V apríli 1988 sme teda spolu navštívili ZŠ v našej obci, aby sme 
urobili prieskum a zároveň zistili u tunajších žiakov ich záujem 
o štúdium hry na dychové nástroje. Záujem bol prekvapujúco dobrý. 
Prihlásilo sa vtedy 26 žiakov, prevažne chlapcov, ale bolo i niekoľko 
dievčat. 
    V triede na Topoľčianskej ulici sa teda začalo prípravné 
vyučovanie, najskôr z teórie hudby, potom boli žiakom pridelené 
hudobné nástroje, ktorých bolo v tom čase na „hudobnej“ dostatok. 
    Po dvoch rokoch tejto prípravnej výučby sa uskutočnil výber 
schopných žiakov pre ďalšie systematické štúdium a od septembra 1990 
vznikla na Banke vysunutá trieda Základnej umeleckej školy 
v Piešťanoch s vyučovaním hry na dychové hudobné nástroje. Do 
prvého ročníka sa zapísalo 22 žiakov. Už o rok bola vytvorená malá 
dychovka, schopná zahrať niekoľko obľúbených pesničiek a tieto 
interpretovať aj na verejnosti. Neskôr pribudla aj skupina dievčat, ktoré 
pesničky zaspievali. Samozrejme našou povinnosťou bolo ukázať sa 

predovšetkým občanom obce. Prvý raz to bolo na stretnutí dôchodcov, 
myslím v decembri 1992, potom o niekoľko mesiacov neskôr na oslave 
Dňa matiek. Tento pravidelný cyklus vystúpení sa opakoval každý rok. 
Na oslavách Dňa matiek a pri posedení s dôchodcami sme účinkovali aj 
v obciach Hubina a Ducové. Malá dychovka účinkovala aj 
v piešťanskom Dome umenia, viackrát v hoteli Máj, či v spoločenskom 
centre Fontána. Veľmi emotívne boli vystúpenia v kostole počas 
vianočných sviatkov, kde zneli koledy a iné vianočné piesne. Treba ešte 

pripomenúť, že určitý čas, 
približne päť rokov, sa 
vyučovalo aj  hru na klavír. 
   Každý rok však niektorí 
žiaci z hudobnej odchádzali, 

ale ďalší prichádzali. Tak to bolo aj donedávna. Začali sme si 
uvedomovať, že prísun nových žiakov, približne od roku 2000, začal 
klesať. Prejavil sa problém, dnes už všeobecne známy, menej rodiacich 
sa detí, čo malo za následok znižovanie počtu žiakov v triede. Druhým 
problémom, nie menej závažným, sa stala skutočnosť, že do domácností 
sa začala natískať elektrotechnika a tá do značnej miery zabrzdila 
záujem detí o hudobnú výchovu a nielen o hudobnú. 
    Na konci mesiaca jún 2008 odišli z hudobnej štyria žiaci, ktorí 
pokračujú v štúdiu na stredných školách iného zamerania. Tým sa počet 
znížil na šesť, čo je už neúnosný stav pre fungovanie triedy aj 
z ekonomického hľadiska. 
    Zostávajúci žiaci boli presunutí do Piešťan a rozdelení jednotlivým 
učiteľom, aby pokračovali v štúdiu hudby. 
    Toľko teda v krátkosti o tom, prečo Základná umelecká škola 
v Banke zanikla. 
    Zostala iba krásna spomienka na dvadsať prežitých rokov 
v hudobnej triede s milými žiakmi obce Banka. 

Ján Benka 

DVADSAŤ ROKOV V OBJATÍ HUDBY  



 

 

Pravda – 10.9.2008 
Nezabudnite skôr ako padne jabĺčko do košíka 

 

V záhradách a sadoch dozrievajú hrušky a jablká. Hoci sa zber zdá 
veľmi jednoduchý, má tiež svoje pravidlá, ktoré sa oplatí rešpektovať. 
Technika zberu a uskladnenia ovocia totiž rozhodnú o tom, ako dlho si 
dopestované ovocie uchová sviežosť, vôňu prírody spolu s optimálnou 
sladkosťou a kyslosťou. 

Ako zistiť, kedy plod dozrel? Ak sú po rozrezaní jablka semená v 
jaderníku hnedé, je to jasný dôkaz, že plody možno zberať. Potvrdiť by 
to mala aj ochutnávka: plod by nemal byť prekyslený – nezrelý, ale ani 
presladený – prezretý. Ďalší jednoduchý dôkaz o tom, že nastal čas 
obrať jablká a hrušky, je ľahké oddelenie stopky od konárika, na ktorom 
vyrastá. Korková vrstvička, ktorá pokrývala stopku, povolí a „pošle“ 
plod, keď nie do oberačových rúk, tak o zopár dní na zem. 

Niektoré odrody jabĺk či hrušiek však treba 
obrať o čosi skôr. Ovocinári hovoria, že plody 
treba „podtrhnúť“, teda obrať skôr ako nastúpi 
optimálna zrelosť. Hrozí totiž, ako upozorňuje ovocinár Marián 
Komžík, že by skončili na zemi. Platí to najmä o staršej odrode jabĺk 
Spartan a pri hruškách napríklad pri odrode Wiliamsova. 

V rodinnom ovocnom sade sa pri oberačke určite niet kam 
ponáhľať. S plodmi preto narábame veľmi opatrne. Jedna z 
najrozšírenejších odrôd jabloní Golden Delicious je veľmi citlivá na 
otlčenie, dokonca ju môže poškodiť silnejší stisk prstov. 

Plody opatrne ukladáme do debničiek, nikdy ich nepresýpame. 
Otlčené jablká sa rýchlo kazia a odštartujú hnitie aj ďalších plodov. 

Niektoré odrody jabĺk sú náchylné na tzv. fyziologickú škvrnitosť 
plodov, ktorú vyvoláva nedostatok vápnika v pôde. Trpia ňou napríklad 
odrody ako Champion, Jonagold. Komžíkova dobrá rada znie: aj vtedy, 
keď ste sa usilovali predísť fyziologickej škvrnitosti postrekom, začnite 
skôr jesť tieto jablká ako iné odrody. 

Jablká uskladňujte v dobre pripravených priestoroch. Nestačí ich len 
pozametať, ale pivnicu s dostatočnou vlhkosťou aj dobre 
vydezinfikovať. Jablká aj hrušky uložte v tom poradí, ako sa budú 
konzumovať – prvé by mali byť po ruke jesenné odrody, až po nich 
zimné s trvanlivosťou do jarných mesiacov.                                                                                          

 Jozef Sedlák 

Roľnícke noviny – 12.9.2008 

Využitie zeleru buľvového v kuchyni  
aj v liečiteľstve 

 

Zeler je známou zeleninou už oddávna. Najprv sa využívali listy. 
Boli súčasťou zdobenia múmií v egyptských pyramídach. V starom 
Egypte sa používali aj pri posvätných či smútočných obradoch. V 
antickom svete boli listy symbolom šťastia a slúžili na oslavu 
víťazstva. 

Divo rastúci zeler sa nachádza na viacerých kontinentoch. Z 
Talianska sa rozšíril do celej Európy. Od 18. storočia sa pestuje v 
troch formách, a to zeler buľvový, stopkový a vňaťový. 

U nás je najrozšírenejší zeler buľvový. Táto dvojročná rastlina v 
prvom roku vytvára buľvu a listy, v druhom roku 
prináša semená. Pri raste vytvára spočiatku 
kolový koreň, ktorý sa postupne mení na buľvu. 

Buľva môže mať v závislosti od odrody rôzny tvar a veľkosť. 
Niektoré dorastajú do hmotnosti nad kilogram a dosahujú v priemere 
až 20 centimetrov. Dužina buľvy je biela až smotanovo sfarbená. Na 
priečnom priereze má byť kompaktná bez dutín a hrdzavých škvŕn. 
Povrch buľvy je hnedastý a hrboľatý. Nadzemnú časť tvorí ružica 
listov. Majú pomerne pevnú stopku, na ktorej vyrastajú trojpočetné 
listy s laločnatými a zúbkatými cípmi. Konzumnými časťami sú buľvy 
aj vňať. 

Zeler má priemernú nutričnú hodnotu, ale významné sú jeho 
ochranné a liečivé účinky. Podporuje napríklad činnosť obličiek, 
tvorbu tráviacich štiav, známy je priaznivý účinok na celkovú látkovú 
premenu a na nervový systém. Má tiež močopudné účinky. 

V ľudovom lekárstve sa používa ako prostriedok proti reumatizmu 
a proti tvorbe kamienkov. Zeler je známy tým, že u mužov podporuje 
potenciu. 

Využiteľnosť zeleru v kuchyni je oveľa väčšia, než sme zvyknutí. 
Často sa zabúda, že sa dá konzumovať nielen ako polievková zelenina, 
ale aj surový a rôznym spôsobom tepelne upravený. 

 
Doc. Ing. Magdaléna Valšíková, PhD.  

Záhradkár radí... 

6. Prví Slovania – 2. časť 
 

    Aký bol život prvých Slovanov, ktorí zo 
svojej pravlasti prichádzali od 6. stor. do 
novej vlasti, na území Slovenska? 
    Títo naši slovanskí predkovia, ktorí sa 
usadili nad Dunajom, sa nazývali Slovieni. Zo 
svojej pravlasti si okrem vecí potrebných na 
prežitie priniesli aj svoje zvyky. V priebehu 6. 
a 7. stor. sa usídlili na juhozápadnom 
Slovensku, v okolí riek Váh a Nitra a na 
južnej Morave. Vznikli malé 
poľnohospodárske osady na čiastočne 
vyvýšených miestach, jednak na ľavej 
strane Váhu, na území dnešných 
Ratnoviec, Banky, Moravian n./V., Ducového 
a pod. a tiež na terasách  nad Dudváhom, na 
území dnešných Trebatíc, Boroviec a pod. 
Územie dnešných Piešťan neosídlili, lebo Váh 
sa rozlieval a zaplavoval nižšie položené 
miesta. 
    Čím sa Slovieni zaoberali, ako žili, aké 
bolo ich spoločenské zriadenie a duchovný 
život v  6. a  8. storočí? Boli roľníkmi 
a chovateľmi dobytka, tiež sa venovali 
včelárstvu (ich obľúbený nápoj bola 
medovina), poľovníctvu a rybárstvu. V tom 
období ešte neboli ani mestá, ani dediny. 
Obyvateľstvo žilo v malých rodových 
osadách, ktoré viedli starejší rodu. Viacero 
rodov tvorilo kmeň, ktorý viedol kmeňový 
náčelník. Boli to slobodní ľudia, ktorí 
spoločne obrábali polia a chovali zvieratá, 
voľne poľovali v  lesoch a  v riekach lovili 

ryby. Mimochodom, o svoju slobodu však 
neskôr prišli a to príchodom feudalizmu, 
počnúc 11. storočím. Už existovali dediny, 
ktoré uhorskí králi, počnúc Štefanom I., začali 
dávať do vlastníctva zemepánom. Zo 
slobodných ľudí sa vtedy stali poddaní 
zemepána a už nemohli svojvoľne z lesov brať 
drevo a loviť zver, ani chytať ryby 

(poddanstvo bolo u nás zrušené až v roku 
1848). 
    Po príchode na juhozápadné Slovensko si 
však Slovieni dlho pokoja neužili. Už v druhej 
polovici 6. stor. sa na území dnešného 
Maďarska usadili bojovní Avari. Postupne 
prenikli aj na územie južného Slovenska 
a obsadili krajinu až po Trnavu a Nitru. A čo 
bolo horšie, začali sa násilne správať voči 
slovanskému obyvateľstvu. Slovieni ich však 
pod vedením franského kupca Sama porazili. 
Následne, spojením slovanských kmeňov do 
kmeňového zväzu, vznikla Samova ríša 
(v rokoch 623 – 658). Do nej patrilo aj územie 
dnešnej Banky. 
    Slovieni v tom období ešte neboli 
kresťanmi, vyznávali svoje pohanské 
náboženstvo. Uctievali svojich pohanských 
bohov (svojich bohov mali aj starí Gréci 

a Rimania). Najvýznamnejším bol boh búrky 
Perún (jeho meno sa dodnes zachovalo 
v slovnom obrate „doparoma“). Medzi 
pohanské zvyky patrilo aj uctievanie stromov 
(posvätný bol dub), vody, kameňov, ohňa 
(preskakovanie cez vatru) a pod. Slovieni 
verili v posmrtný život. Svojich zomrelých 
spočiatku pochovávali žiarovo, od polovice 8. 

stor. kostrovým spôsobom. Do hrobov im 
dávali dary. Organizovali veľké pohrebné 
slávnosti, kary. 
    Slovieni bývali v drevených 
povrchových alebo polozahĺbených 
domčekoch, väčšinou jednoizbových. 

Odev si zhotovovali z domácej ľanovej alebo 
konopnej priadze a ovčej vlny, tiež využívali 
kožu a kožušiny. Základnou časťou odevu bol 
rubáš z plátna, muži nosili široké gate alebo 
suknicu, na rubáš si obliekali kabátec 
a používali aj plášť. Ženy nosili dlhý 
košeľovitý  odev v páse stiahnutý opaskom. 
Používala sa kožená obuv a krpce. 
    Mocenským a hospodárskym centrom 
tohto regiónu v 8. stor. bolo opevnené 
hradisko v Pobedime. V jeho okolí sa 
nachádzali malé poľnohospodárske 
a remeselnícke osady. Jedna z nich zrejme aj 
na území Banky. 
    Hradisko v Pobedime zaniklo násilným 
spôsobom pri vzniku Veľkej Moravy v prvej 
polovici 9. stor. Centrom tohto regiónu sa 
potom stal hrad Bana. Ale o tom až 
v nasledujúcom čísle.  

HISTÓRIA BANKY  

Ing. Alexander Murín 

Red. 

V dnešnom čísle predstavujeme Firmu 
"Prevíjanie elektrických motorov". 
Prevádzku založil v roku 1999 p. Róbert 
Uhrin a je zameraná na opravy všetkých 
typov elektrických motorov, obehových a 
kalových čerpadiel i domácich vodární. 
Sídli na Podhorskej ulici č. 45. Poskytuje 
veľmi kvalitné služby, ako sa to už malo 
možnosť presvedčiť veľa spokojných 
zákazníkov nielen domácich, ale i zo 

širokého okolia. Taktiež je k dispozícií možnosť zakúpenia rôznych 
typov ložísk a gufér. Opravy a konzultácie na uvedenú tému je 
možné si objednať osobne alebo na tel. číslach 033 774 2362 alebo 
0905 380 163.  

 

Obecné zastupiteľstvo: 
 

•  Odsúhlasilo VZN č.1/2008 o určení miesta a času zápisu  
dieťaťa na plnenie povinnej  školskej dochádzky v základnej 
škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Banka a  VZN 
č.2/2008  o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov  v materskej škole a  školskom klube 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Banka.  
•  Odsúhlasilo geometrický plán č.40-73/08 na oddelenie 
obecných pozemkov parcelné čísla 1284/17 a 1284/18 o 
celkovej výmere 11.177m2 za účelom výmeny obecných 
pozemkov za pozemky vo vlastníctve  IFF, a.s., Lesná 12, 
921 01 Banka t.j. parcely číslo 1187 a 1188 o celkovej 
výmere 11.177m2.  
•  Odsúhlasilo poskytnutie jednorazovej finančnej 
výpomoci vo výške 2.000,- Sk pre dieťa v súvislosti s 
nástupom do materskej školy, ktorú žiadala pani Helena 
Zemanová, Cesta Janka Alexyho 31, 921 01 Banka. 
•  Zobralo na vedomie list vlastníkov bytov na sídlisku 
“Dominova promenáda” a navrhlo ho postúpiť Slovenským 
liečebným kúpeľom, a.s., Piešťany spolu so stanoviskom 
obce Banka.  
•  Zobralo na vedomie list pána Ladislava Hetényiho, 
Odborárska ulica 2, 921 01 Banka.  
•  Odsúhlasilo príspevok na akciu “Bananská buď fit 
2008” vo výške 6.000,- Sk.  
•  Zobralo na vedomie informáciu o stave prác na 
miestnych komunikáciách Dominova a Inovecká, 
rekonštrukcii chodníka pri Hrdinových a Technickej budove 
obce Banka.  
• Nesúhlasilo s návrhom na výstavbu pamätníka 
“Vyhlásenia nezávislosti národnosti SR” na Ahoji, ktorý 
predložil Ing.Miroslav Masár.  
• Odsúhlasilo predĺženie nájmu Kultúrneho domu na 
Topoľčianskej ceste v Banke pre pána Petra Hubináka, 3 
Star, s.r.o., Winterova 7, 921 01 Piešťany o  jeden rok.  
• Dalo predbežný súhlas na dobudovanie a prevádzkovanie 
trvalej motokrosovej dráhy, o ktorý žiadal Motoklub Ahoj 
Banka, Krátka ulica 7, 921 01.  

Obecný úrad informuje 

 V sobotu dňa 23.8.2008 sa v areáli bananskej školy za 
podmračného počasia uskutočnil 4. ročník nohejbalového turnaja 
o Pohár starostu obce Banka, ktorého sa zúčastnilo 8 mužstiev: 
Kawasaki - Kováč, Margetín, Rusnák Martin, Rusnák Maroš, NK 
Banka - Ing. Husák, Ing. Rusnák, Radovský, Vlnka, Yamaha 
Banka - Vido, Štefánka, Pavlovič J., No Name - Daniš, 
Branderský D.,  Branderský A., Kohúti - Kohút Michal, Igor, 
Peter, Mihók, Cunami - Ing. Pavlovič D., Ing. Haring, Štafen, 
Tequila Team - Polák, Halász, Cisár a DTM - Erdély I., Rehák, 
Erdély I. 
  Turnaj otvoril viceprezident nohejbalového klubu Jaroslav 
Vido. Prezident NK Ing. Michal Rusnák hráčov privítal 
a poďakoval všetkým mužstvám, že prijali pozvanie a zúčastnili sa 
turnaja. Ing. Husák  hráčom vysvetlil upravené pravidlá turnaja, 
nakoľko ihrisko neposkytuje regulárne podmienky na súťažné 
pravidlá turnaja. Turnaj sa hral v dvoch skupinách po štyri  
mužstvá, prvé dve mužstvá z vlaňajšieho ročníka. Víťazom sa 
stalo mužstvo mladých hráčov a študentov No Name, ktorí sa 
zúčastnili medzi dospelými prvýkrát a hneď zvíťazili bez 
jedinej porážky. Za druhé miesto prevzal pohár kapitán 
družstva NK Banka Ing. Juraj Husák, ktoré nestačilo len na 
víťaza turnaja. Na treťom mieste skončilo mužstvo Yamaha, 
za ktoré prevzal cenu kapitán mužstva v tomto turnaji p. J. 
Vido a na štvrtom mieste skončilo mužstvo DTM. 
 Ž e  t o  b o l a  a k c i a  v e ľ m i  v y d a r e n á , 
svedčia  ohlasy  zúčastnených mužstiev i návšteva fanúšikov. 
Zanietenie, nasadenie a vyšpičkovanie  boli enormné, ale to 
k športu patrí, aj keď nejde o svetové  prvenstvá. No nielen víťazi 
si zaslúžili potlesk, ale určite musíme na tomto mieste vyzdvihnúť 
aj snahu ostatných mladých hráčov a študentov, ktorí sa zúčastnili 
a  zmerali si sily s dospelými.  
    Turnaj sa ukončil až v neskorých popoludňajších hodinách. 
Nechýbalo občerstvenie, kvalitný guláš, ktorý navaril Ing. Haring 
v spolupráci s p. Rudolfom Vlnkom a B. Némethom i s kvalitnou 
obsluhou Petra Drápala v bufete. Družný rozhovor medzi víťazmi 
a zostávajúcimi družstvami i so zástupcom starostu obce Banka p. 
Ladislavom Škrabákom, ktorému sa turnaj páčil, priniesol  prísľub 
podpory obce pre podobné aktivity aj v budúcom období. 
Úprimné poďakovanie patrí všetkým, ktorí sa o usporiadanie 
turnaja zaslúžili: R.Vlnkovi, J.Vidovi, Ing. Rusnákovi, Ing. 
Haringovi, Ing. Husákovi, ako aj ostatným hráčom Nohejbalového 
klubu Banka, ktorí sa zaslúžili o kvalitný priebeh turnaja.                                                                                                                 
                      RM  

NOHEJBALOVÝ TURNAJ 2008  


